

# Join our Team!

## Board of Directors

Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir is currently looking for 2 individuals, who reside within the City of Greater Sudbury, to join our Board of Directors. This is a volunteer opportunity for parents and community members to learn about our dynamic organization and assist in its governance.

The successful applicants will ensure the attainment of our Mission, Vision, and Values and will promote the reputation of our organization within the community.

Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir is committed to an inclusive, barrier-free recruitment and selection processes. If contacted for this opportunity, please advise if you require an accommodation.



### Qualifications:

- Demonstrate an understanding of the roles and responsibilities of the Board of Directors;
- Committed to attending Board meetings, participate on committees, and attend annual events;
- Prior knowledge of Board governance;
- Ability to participate in critical discussions about policy issues;
- Offer expertise in specific areas of governance.

## OUR VISION

Children and families are the heart of our future

## OUR MISSION

Engaging children and families in fostering a healthy future for our communities

## OUR VALUES

Development, Inclusiveness,  
Collaboration, Excellence

### To Apply:

Please complete the Board Application found at [www.ocof.net](http://www.ocof.net)

For more information, please contact:  
Ms. France Gauthier  
Executive Director  
[france.gauthier@ocof.net](mailto:france.gauthier@ocof.net)



# Joignez-vous à notre équipe!

## Conseil d'administration

Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir recherche deux personnes résidant dans la ville du Grand Sudbury pour se joindre à son conseil d'administration. Il s'agit pour les parents et les membres de la communauté d'une occasion de bénévolat qui permettra de se renseigner sur notre organisme dynamique et de contribuer à sa gouvernance.

Les personnes retenues veilleront au respect de notre mission, notre vision et nos valeurs et favoriseront la réputation de notre organisme au sein de la collectivité.

Our Children, Our Future/Nos enfants, notre avenir s'engage à suivre des processus de recrutement et de sélection inclusifs et sans obstacle. Si l'on communique avec vous au sujet de cette occasion, veuillez préciser si vous avez besoin d'accommodements.



### Qualifications :

- Comprendre manifestement les rôles et les responsabilités du conseil d'administration.
- S'engager à participer aux réunions du conseil et aux événements annuels, mais aussi à siéger aux comités.
- Connaître au préalable la gouvernance du conseil.
- Pouvoir prendre part aux discussions cruciales sur les enjeux stratégiques.
- Apporter une expertise dans des domaines précis de gouvernance.

## NOTRE VISION

Les enfants et les familles sont au coeur de notre avenir

## NOTRE MISSION

Impliquer les enfants et les familles afin qu'ils favorisent un avenir sain pour nos communautés

## NOS VALEURS

Développement, Inclusivité,  
Collaboration, Excellence

**Pour poser votre candidature :**

**Veillez remplir le formulaire de demande qui se trouve au [www.ocof.net](http://www.ocof.net)**

**Afin d'en savoir plus, communiquez avec :**

**Mme France Gauthier**

**Directrice générale**

**[france.gauthier@ocof.net](mailto:france.gauthier@ocof.net)**

